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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

08.11.23 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 3 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Vibeke Hansen (VH), 

Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS), Charlotte Lombard (CL), Hans Christian Johansen 

(HJ), Elevrådsrepræsentanter Amalie & Mille. 

 

Afbud fra: Tina Ingrid Magrethe Bladbjerg (TB), Laila Schou Poulsen (LP) 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning. Tobias Jørgensen fra Venstre vil være tilstede 

den første time af mødet. 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad 

bagefter? 
17.30 

– 

18.30 

Besøg af Tobias 

Jørgensen 

At vi får drøftet nedenstående med 

Tobias: 

- Manglende ressourcer i 

Specialcenteret, hvordan 

tages, der et ansvar ind i 

det 

- Hvordan forholder 

politikkerne sig til 

demografi problematikken 

- Tanker om budget 

herunder decentrale 

 Tobias har fortalt om 

arbejdet i Børn- og 

Uddannelseudvalget. Der 

er stor enighed i 

udvalget, bl.a. om ikke at 

sætte nye projekter i 

gang.  

 

Skolebestyrelsen er 

bekymret for tildelingen 

af lønmidler til SCV.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

besparelser kontra 

centrale besparelser 

- Klassetildeling/elevtildeling 

- Politikkernes holdning til 

fordeling af ressourcer – 

herunder mange små 

puljer. 

- Karaktergennemsnit, 

hvordan agerer vi ind i det 

Tobias vil gerne se på 

vores situation og beder 

om materiale fra 

bestyrelsen.  

Tobias kommer forbi og 

får en rundvisning på 

SCV, for at blive sat ind i 

forholdene.  

 

Skolebestyrelsen er 

bekymrede for 

tildelingsmodellen, da vi 

har meget store klasser 

og derfor ikke føler os 

tilgodeset.  

Tobias fortæller, at man 

er i gang med at kigge på 

tildelingsmodellen.  

 

Byrådet arbejder på flere 

forslag, der skal tilgodese 

Folkeskolen. 

 

Bestyrelsen er bekymret 

for den måske 

kommende særbevilling 

til opgradering af 

faglokaler. Får vi 

pengene ud på skolerne? 

Tobias vil gerne se 

forslaget, før han kan 

sige noget. 

 

Tobias vil gerne, at vi 

bruger ham som 

kontaktperson, når der er 

noget, vi vil løfte for 

politikerne.   

 

Bestyrelsen spørger ind 

til, hvad byrådet bruger 

data om resultater af 

læring og trivsel til. 

Tobias redegør for, at det 

ikke er det, der er 

afgørende for arbejdet i 

udvalget, men at man 

bliver nødt til at forholde 

sig til det.  
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Side 3 

Bestyrelsen giver udtryk 

for, de er uforstående 

overfor, der er en 

skævvridning i forhold til 

centrale og decentrale 

besparelser. Bestyrelsen 

oplever, der kun er 

decentrale besparelser, 

og stort set ingen 

centrale besparelser. 

Bestyrelsen er vidende 

om, der er besparelser 

vedtaget statsligt på den 

centrale forvaltning, men 

besparelsen står ikke mål 

med de store stigning i 

antal ansatte, der har 

været indenfor de 

seneste år. 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende punkter 

vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Møder med ledelse, 

bestyrelse og forældre 

ang.  forskellige sager. 

 

Der arbejdes med 

SFOens mål og 

indholdsbeskrivelse 

 

SCV har haft besøg af 37 

pædagogstuderende i et 

samarbejde med UCL og 

BUPL for at gøre 

opmærksom på området.  

 

Der er områder i 

trivselsundersøgelsen, 

som der arbejdes videre 

med, men der er en 

generel fremgang i 

forhold til det tidligere 

billede.  

18.40 

– 

19.40 

Den røde tråd i 

matematik – herunder 

matematikvanskeligheder 

Hvad er det vi skal være 

nysgerrige på, hvilke 

læringsmiljøer og værktøjer kan vi 

bruge. 

Oplæg ved Pernille 

og efterfølgende 

spørgsmål og 

drøftelse ved 

Hvordan kan 

skolebestyrelsen være 

med til at udvikle en 

strategi for 

matematikvanskeligheder 

på Vonsild Skole. 

Det tages med på næste 

møde. 
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Side 4 

 
Fravær At alle er orienteret og evt. 

fokuspunkter fremvist 
Oplæg ved Mette og 

Pernille 

Personalefraværet er 

faldet de sidste år.  

På SCV er der sket et 

stort fald.  

Vi forsætter med at 

arbejde for et lavt 

sygefravær. 

Elevfraværet følger vi 

hver måned sammen 

med personale fra RUC. 

Vi er især opmærksom 

på to ting pt.:  

Der er allerede efter 50 

skoledage 

ekstraordinærfrihed i alle 

klasser og 

sammenhængen mellem 

personalefravær og 

klassefravær.  

I 20/21 havde 64 elever 

ud af 172 20% fravær i 

udskolingen. Pt. er tallet 

9 elever ud af 178 for i 

år. Da året ikke er omme, 

kan dette tal både blive 

højere og lavere. 

 Bevægelse i fagene En status Oplæg ved Pernille Udsættes. 

 Opdatering af 
hjemmesiden 

En status Oplæg ved Mette Hjemmesiden er pt 

opdateret. Dog er 

principperne først klar til 

at lægge op ved næste 

bestyrelsesmøde 

 Vedtagelse af reduktion i 
lukketiden for SFO 

I forbindelse med en økonomisk 
besparelse i SFO, skal SFO tiden 
reduceres med en halv time om 
ugen. 
 
Skolen foreslår der bliver lukket en 
halv time tidligere hver torsdag 
(16.30) 

Vedtagelse af forslag Forslaget er vedtaget for 

almenafdeling 

SCV tages op på næste 

møde. 

 Ekstraordinærpunkt: 
Skolerejser 

  Det drøftes, hvad der 

skal gøres i forhold til at 

hjælpe årgangen med at 

komme på sporet i 

forhold til skolerejsen. 

Forretningsudvalget og 

ledelse vil afholde et 
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Side 5 

møde. Ledelsen melder 

ud til forældrene i forhold 

til hvad vi finder frem til.   

Evt.     

 

 

 

 


